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REFERAT RÅDMANNSMØTE 151119  
 

Møtestad: Møterom servicekontor, Evje og Hornnes kommune 

Møtetidspunkt: 15. september 2019, kl 0900 – kl 1500 

Desse møtte: Frantz A. Nilsen, Aasmund Lauvdal, Aud Sunniva Fuhr, Sten Albert Reisænen, 
Karina Sloth Grinland, og Rita Hansen  
 
Dagfinn Lauvsland, meldt forfall. 
 
I tillegg møtte Kåre Einar Larsen, Nils g Østerhus og Jan G Østerhus fra Setpro 
til sak 7 kl 1000 – 1100, John Horve til sak 9 kl 1230 – 1300, og Sigmund Olav 
Syrtveit til sak 11 (eventuelt). 
 

 
Sak Merknad Ansvar/frist 

Gjennomgang av referat fra sist. 
 

  

1- Info fra rådmannsgruppe Agder2020 og  KS rådmannsgruppe  
v/Aud Sunniva 
 

 Regionalt årshjul og ny struktur ble drøftet.  

 KS-prosjekt: Nye grep for demokratisk medvirkning for unge i 
Agder, planlegger felles samling for ungdomsrådene i januar. 

 Presentasjon av RKG helse. 

 Rådmannens internkontroll – KS reviderer og intervjuer i hele 
landet. 

. 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

2 – Info regionrådet v/Rita  
 

 Praktisk info. Styreinnkallinger 2020 kommer i outlook. 

 Teamsområdet – har alle kommet seg inn? Opplæring følger. 

 Setesdal SR vs Setesdal IPR. På grunn av forbehold i Bykle 
blir det ny runde i styre og representantskap, og deretter i 
kommunestyrene. 

 Begrepsavklaring: rådmannsutvalg -  rådmannsgruppe – 
rådmannsforum? Foreslår rådmannsforum.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Utsatt. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

2017/1102x Rita Hansen 
rita.hansen@setesdal.no 

19.09.19 
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 Oppgraderer nettsida setesdal.no, tar med eget menypunkt 
«Rådmannsforum» hvor kontaktinfo og referater publiseres. 
Blant annet har KS etterlyst slik info. 

 

 MARA: Representanter fra kommunene i prosjektet. Ref blant 

annet sak i rådmannsmøte 190919. Åseral, Bygland og Evje 
og Hornnes meldt inn representant, og vi har hatt innledende 
møte. Hva med Bykle og Valle? 

 
Valle: Gro Åmlid melder tilbake navn. 
Bykle: avstår.  

 

3 - Info arbeidsgruppe digitaliseringstrategi v/Rita  
 

Arbeidsgruppa levert saksfremstilling tidligere i uka.  
 
Saken bør opp i kommunestyrene snarest på grunn av søknad 
prosjektskjønnsmidler, hvor vi anser det som en fordel for søknaden at 
en kan vise til felles, vedtatt strategi. Frist for søknad er 170120. 
 
Kommunenes representanter forstsetter i gruppa? Ja. 
 
Ny leder inviteres til rådmannsmøte i januar. 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 

4 - RKG miljø og klima 
 
Behov for å utpeke vararepresentant – ref sak i rådmannsmøte 
190919. 
Valle kommune stiller med vara: Kristin Furuløkken. 
 

  

5 - Klimakontakt i kommunene  
 
Behov for klimakontakter i kommunene – ref sak i rådmannsmøte 
190919. Mangler tilbakemelding fra Valle og Bykle. 

 Valle kommune stiller med Gro Åmlid 

 Bykle kommune stiller med Sigrid Bjørgum 
 

 
 
 

 
 
 

6 - Fagskolen v/Rita 
 

Ny henvendelse – ref egen sak i møte 190919. Fagskolen har fått 
beskjed fra utdanningsdirektoratet at de kan faseforskyve 
studieplassene som ikke ble startet høsten 2019 til våren 2020. 
Interesse? 
Rita videreformidler til personalnettverket: Liv Hilde +Dag + Valborg + 
Tom. Rådmannsutvalget ønsker at nettverket gjør en vurdering og 
kommer med tilbakemelding.  
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Rita 

7 - SETPRO – selskapsorganisering.  
 
Oppfølging fra sak i rådmannsmøte 161019. Orientering v/Jan Gunnar 
Østerhus, Kåre Einar Larsen og Nils g Østerhus.  
 
Følges opp i desembermøtet.  
 

  
 
 
 

8 - Selskapskontroll 2018 Setesdal brann – oppfølging v/Sten  
 
Kontrollutvalget sendt forespørsel vdr oppfølging av rapport. 
Kommunedirektørs ansvar vd styrets ansvar. (Gjelder flere IKS) 
Sten lager notat og sender rådmannsgruppa. 
 

  
 
 
Sten 
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9 - Personvernombud – status v/John Horve kl 1230 
 
Orientering og gjennomgang av status. 

 Informerer og gir råd 

 Forbedringspotensiale i kommunene: tidlig involvering ifm 
anskaffelser 

 Henvendelser fra innbyggere? Kun 1 henvendelse. 

 De fleste henvendelser kommer internt. 
 
Rådmannsgruppa ser gjerne at det utarbeides rapporter på 
henvendelser og at databehandleroversikten som ble vist i møtet blir 
sendt ut til rådmennene. 
 

  

10 – Valnemnd – IKS  
 
Setpro IKS: Valnemnd innstiller på gjenvalg av Kåre Einar Skaiå 
Larsen, Anne Sofie Hornnes, Kjersti Plathe og Hallstein Homdrum. 
 
Setesdal miljø og gjenvinning IKS: Valnemnd innstiller på ny vara Tove 
Gulbrandsen som erstatter for Gyro Heia. Evje og Hornnes foreslår 
gjenvalg for sine. Rådmennene forøvrig melder tilbake. Siste utsjekk 5. 
desember. 
 
Setesdalsmuseet Eigedom IKS: rådmennene vurder og avgjør på 
neste møte. 
 
Setesdal Brann IKS: rådmennene vurderer sammensetning, og tar en 
samlet vurdering og avgjørelse på neste rådmannsmøte. 
 
Forøvrig: en forventer at Brønnøysundregistrene oppdateres 
fortløpende. Rita formidler. 
 

  
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
Rita 

11 – Eventuelt 
 
Neste møte blir det halvdagsseminar med Kurt O. Bjørnnes. Det vil si 
kun ordinært rådmannsmøte frem til lunsj. 
 
Kan vi ha januarmøtet i Åseral?  
 
Helsenettverket: 
Sigmund Olav Syrtveit orienterer ift helsenettverket og henvendelse fra 
Åseral. Settes på sakslista til desembermøtet, hvor Åseral er med. 
 
Utsjekk felles saker før nyttår: 

 Ruspolitisk handlingplan 

 Selskapsavtale - KIKS 

 Kraftskatteutvalgets innstilling – KIKS utarbeider kommunenes 
uttale 

 Digitaliseringsstrategi – klar fra digigruppa 

 Setpro 
 

Nivå på styrehonorar – møtegodtgjørelse i IKS 

 Anbefaler representskapene å vurdere nivå på styrehonorar 
og/eller møtegjodtgjørelse. 

 

  
 
 
 
Rita 
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Med helsing 
Setesdal regionråd 

Rita Hansen 
dagleg leiar 
 
 
 
 


